
Capelle aan den IJssel, 18 november 2021 

 

Betreft: Schriftelijke vragen Testlocatie GGD (art. 38 RvO)  

 

Geacht college, 

Op 5 november jl. ontvingen wij als raad een brief met actuele informatie over het coronavirus. Naar 

aanleiding van deze brief en de huidige situatie heeft de PvdA een aantal vragen. 

Momenteel is de testcapaciteit (bij klachten) in het gehele land ontoereikend. De GGD zit tegen de 

maximale testcapaciteit aan en kan niet verder opschalen doordat er onvoldoende arbeidskrachten 

beschikbaar zijn. Los van deze problematiek speelt er in Capelle aan den IJssel nog iets anders. Er is 

geen enkele GGD testlocatie meer in de buurt. Voorheen waren er de locaties Koperstraat en 

Kralingse Zoom in Rotterdam-Oost, maar deze zijn beide gesloten. Ondanks dat er verschillende 

locaties in de regio Rotterdam-Rijnmond zijn, zijn er dus geen locaties in de directe omgeving van 

Capelle aan den IJssel. De PvdA maakt zich hier zorgen over. 

1. Is het bij u bekend of kunt u nagaan waarom de locatie Koperstraat, Rotterdam enige tijd 

geleden gesloten is? 

2. Is het bij u bekend of kunt u nagaan waarom de locatie Kralingse Zoom, Rotterdam (met 

ingang van 17 november jl.) gesloten is?  

Dat er geen GGD testlocaties meer zijn in de regio Rotterdam-Oost/Capelle betekent dat het voor 

mensen zonder auto erg ingewikkeld is geworden om zich te laten testen. Immers de andere locaties 

in Rotterdam-Rijnmond zijn niet op fietsafstand vanuit Capelle. Bovendien kan dit ook leiden tot 

hoge kosten (auto huren/lenen, veel kilometers maken); wat niet voor iedereen financieel mogelijk 

is. Wij vrezen dat er hierdoor minder getest wordt. 

3. Bent u het met ons eens dat het zeer wenselijk is dat iedereen (ook zonder auto) te allen 

tijde toegang moet hebben tot een testlocatie in de buurt? 

4. Deelt u onze zorgen m.b.t. de lagere testbereidheid bij niet-toegankelijke testlocaties? 

5. In uw brief van 5 november schrijft u dat mensen die problemen ondervinden, hierbij 

ondersteund worden door de GGD. Hoe ziet die ondersteuning eruit? 

6. Bent u het met ons eens dat het wenselijk is dat er toch een GGD testlocatie in Capelle aan 

den IJssel (of Rotterdam-Oost) komt? 

7. Wilt u zich inzetten om een dergelijke locatie te realiseren? Zo ja, welke mogelijkheden ziet u 

daartoe? 

In verband met de hoge mate van urgentie van dit onderwerp vragen wij u om een snelle reactie. 

Met vriendelijke groet, 

Namens de fractie van de PvdA, 

Karin Weemhoff 

 

 


